
Referat fra møte i Regionutvalg Innlandet,  
Telefonmøte 1. april 
Sak 1 Opprop, godkjenning av innkalling og saksliste  
 
 
Leder i AU, Hans Amund Braastad, ønsket velkommen til møtet og Børge Slettebø foretok 
opprop. 
Krets 

nr Krets Navn Fornavn Etternavn Forfall Vara 
127 Glåmdalen Erlend Røhnebæk     
127 Glåmdalen Jan Arne Broen     
128 Solør Jan R. Botilsrud     
128 Solør Kåre-Magne    Sæther  FF   
128 Solør Ole Asbjørn Jacobsen     
129 Sør-Østerdal Mikael Løken     
129 Sør-Østerdal Tone M. Økseter     
130 Østerdalen Hågen Bentzen     
130 Østerdalen Sæming    Undseth     
131 Tynset, Alvdal og Folldal Mali  Hauen     
131 Tynset, Alvdal og Folldal Bjørn    Jordet     
132 Tolga, Os og Røros Harald Enge  FF   
132 Tolga, Os og Røros Even    Erlien     
133 Hedemarken Jarle    Bekkevold     
133 Hedemarken Amund Hågenrud     
133 Hedemarken Julie Engeloug     
133 Hedemarken Jon Gunnar Karterud     
133 Hedemarken Haakon Andreas Alm     
134 Ringsaker Hans Arne  Krogsti     
134 Ringsaker Syver Duenger     
134 Ringsaker Hans Emil Glestad  FF   
134 Ringsaker Trond Grini     
134 Ringsaker Anne Karine   Tørud     
134 Ringsaker Lena Engebretsgård     
134 Ringsaker Martin Opsal     
135 Sør-Gudbrandsdal Kristian Dahl     
135 Sør-Gudbrandsdal Ingvald  Nymoen     
135 Sør-Gudbrandsdal Olav Enger   Olsen     
136 Midt-Gudbrandsdal Tor Håkon Berget     
136 Midt-Gudbrandsdal Tor Bjørke  FF   
136 Midt-Gudbrandsdal Emil Rolstad     
137 Vågå og Sel Pål  Grev     
137 Vågå og Sel Helge Sandbu  FF   
138 Dovre og Lesja Ingebrigt Vigenstad     
138 Dovre og Lesja Bjørn Magnus   Tordhol     
139 Skjåk og Lom Kjell Aaboen  FF   



139 Skjåk og Lom Ragnhild   Sjurgard     
140 Vestre Slidre og Vang Ingvild Oldre Heggom FF Ingen vara 
140 Vestre Slidre og Vang Per Håvar Moe Nevland  FF   

141 
Nord-Aurdal og Øystre 
Slidre Ole    Steinde     

141 
Nord-Aurdal og Øystre 
Slidre Ola    Dahle     

142 Sør-Aurdal og Etnedal Arve Bergsbakken     
142 Sør-Aurdal og Etnedal Espen  Nerødegård     
143 Land Olav Dalen Baggerud     
143 Land Stig  Nerødegård     
144 Gjøvik Ole Wilhelm  Skundberg     
144 Gjøvik Knut Arne   Sveen FF   
145 Toten Stian Evenrud Kobberstad     
145 Toten Johannes Stikbakke     
145 Toten Wenche E. Rustad Wangen     
146 Hadeland Eldrid Kjernli Skau     
146 Hadeland Erik Molstad     

            

  
Arbeidsutvalget RU 
Innlandet         

  RU leder Hans Amund Braastad     
  RU nestleder og AU egg Jon Einar Høystad     
  AU-medlem, fjørfekjøtt Haakon Andreas Alm     
  AU-medlem, gris Einar  Myki     
  AU-medlem, storfe Stein Rønjus Hålien     
  AU-medlem, småfe Hilde Stokke Odden     
  AU-medlem kalkun Hanne Guåker     

  Øvrige deltakere   
 
  
 

    
  Årsmøteutsendinger Gunhild Rogne     
                       " Sissel Aanstad Lerud FF   
  " Per Marius   Frøislie     
  Valgkomité RU, leder  Kristin Bakke Lajord     
  Valgkomité RU, nestleder Karl Fredrik Jevnaker     
  Valgkomité RU, medlem Aina  Eggen     
  Valgkomité RU, medlem Håvard Sagheim     
  Valgkomité RU, medlem Johannes Stikbakke     
  Vara AU fjørfe Kolbjørn Bratlien     
  Vara AU kalkun Nils Harald Lunde     
  Sentral valgkomité Ole Næss     
  Kontrollkomite Ole Martin  Fjeldberg     
  Styremedlem  Steffen Skolseg     
  Styremedlem  Johan  Narum     

 
 



 
 
 
Sak 2  Status Koronasituasjonen ved Hanne Steen 
Hanne Guåker – hvor mye koster Korona situasjonen oss? 
 
Sak 3. Valg i samsvar med vedtekter og instruks ved Kristin Bakke Lajord 
Valgkomiteens leder orienterte om valgkomiteens arbeid. Har hatt 3 møter og hyppig kontakt 
utover det. Godt arbeid og alle har bidratt. Folk står ikke lenger i kø for å ta tillitsverv. 
47 stemmeberettigede + 1 uten PC 
 
Arbeidsutvalg 
Leder  Bjørn Magnus Tordhol 45 stemmer 1 blanke 
AU småfe Wenche E. R. Vangen 46 stemmer 1 blank 
AU egg Morten Jemblie  46 stemmer  
AU kalkun Hanne Guåker  45 stemmer 1 blank 
Nestleder Hanne Guåker  43 stemmer 2 blanke 
 
Varamedlemmer AU 
Storfe  Even Erlien   44 stemmer 2 blanke    
Småfe  Ole Steinde   46 stemmer 0 blanke 
Gris  Jan Botilsrud   45 stemmer 1 blank 
Fjørfe  Kolbjørn Bratlien  45 stemmer 
Egg  Iver Isum   43 stemmer 1 blank 
Kalkun  Nils Harald Lunde  44 stemmer  
 
Årsmøteutsendinger 
Ole Steinde     44 stemmer     
Olav Enger Olsen    45 stemmer 
Johannes Stikbakke    43 stemmer 2 blanke 
Iver Isum     44 stemmer 2 blanke    
  
 
Vara til årsmøteutsendinger 
1.Jan Arne Broen    45 stemmer 1 blank 
2.Ragnhild Sjurgard    45 stemmer 1 blank 
3.Bjørn Jordet     45 stemmer  0 blanke 
4.Mali Hauen     45 stemmer 0 blanke 
5.Kari Kirkjebø    45 stemmer 0 blanke 
6.Ida Gillebo     46 stemmer 0 blanke 
7.Tormod Skramstad    44 stemmer 2 blanke 
8.Andreas Ringnes    46 stemmer 0 blanke 
9.Lena Engebretsgård   45 stemmer 1 blank 
 
Medlem i valgkomiteen for 3 år 
Bjørn Haugen     46 stemmer 1 blank 
 
Leder i valgkomite  Karl-Fredrik Jevnaker  46 stemmer 0 blanke   
Nestleder i valgkomite Håvard Sagheim  46 stemmer 0 blanke 
 
Varamedlemmer i valgkomiteen 
Ole Kristian Jensvold    46 stemmer 0 blanke 
Øyvind Reiersen    46 stemmer 0 blanke 
Roger Pladsen    46 stemmer 0 blanke 
 



Sak 4. Orientering fra konsernstyret ved Steffen Skolseg 
 
Resultat – utfordring at det ikke er vekst i selskapet, bruttomargin økt me 0,6%, gledelig med 
vekst i bruttomargin. 
Engangseffekter 
Døtre viser nedgang på 16 mill.kr. 
Netto rentebærende gjeld  
Bruttofortjenesten er fortsatt ganske høy. 
Utvikling EBITDA gjennom året 

- 3 tertial var et dårlig tertial for Nortura, 123 mill.kr i svikt mot fjoråret. Nedgang i 
bruttofortjenesten på 1,1%. Kostnader økte, både personal og øvrige kostnader 

 
Styrets resultatdisponering + foreslått at det betales ut medlemskapitalkonto. Hovedårsaken 
til det endra forslaget er situasjonen rundt Korona. Vi har ikke oversikt over alle kostnader, 
velger derfor å trekke opprinnelig forslag.  
Politiske signaler om at krisepakker ikke er tilgjengelig for selskaper som betaler ut utbytte. 
 
Viktig å holde hjula i gang. 
Nortura er god på å håndtere kriser 
 
Import av storfe når vi har lam på lager 

- Det selges mer storfekjøtt, vi må ha en viss andel ferskt kjøtt 
- Lam – hatt bra uttak av reg.lager 
- Vi må levere det forbrukeren vil ha  

 
Vi må ha en konkurransedyktig industri – vi opererer i to markeder og det er på midten vi må 
kutte kostnader for å være god i begge ender. 
Administrasjonen vil presentere forslag til helhetlig industriplan innen 1. juni. Det er styret 
som vedtar. 
Vi har behov for ny teknologi, men kan ikke investere i mange anlegg. Det haster å komme i 
gang med denne jobben. Starter med linjer for skjæring av storfe nå. Rapport klar 2. mai. 
 
Starten på Prior  
Sterk verdivekst på ca 10% i starten på året. Nedgang i volum. God utvikling på effektivitet 
 
Gilde 
Svakere vekst enn markedet, positiv på pålegg, negativt på pølser og postei. 
 
Dobbel mottaksplikt 

- Kan føre til overproduksjon og destabilisering av kjøttmarkedene, bryter med 
intensjonen med markedsreguleringen 

- Konkurransevridning mellom skjærebedrifter 
 
Egg 
Avgrenset mottaksplikt på egg – Nortura støtter forslaget 
Avgrenset forsyningsplikt på egg – Nortura støtter forslaget om volumbegrensninger på egg 
 
Spørsmål 
 
Hanne Guåker 
Forbedringsprogrammet skulle redusere adm stillinger med 20% - hvordan går dette? 
 
Erlend Røhnebæk 
Konsekvens av dobbel mottaksplikt – vil Nortura si fra seg rollen som markedsregulator? 
 



Ole Wilhelm Skundberg 
Mottaksplikten gjør at vi aldri kan komme ned på konkurrentenes prisnivå – hva gjør Nortura i 
forhold til dette. Burde også avvikle telledato, betyr mye for dyreflyt gjennom året. 
 
 
Sak 5. Orientering fra sentral valgkomite  ved Ole Næss 
Bra gjennomføring av møtet. Valgkomiteen består av 6 personer, 1 fra hver region. Startet 
arbeidet i november og har intervjuet alle styremedlemmene. 
Næss refererte innstillingen som var enstemmig fra valgkomiteen. 
 
For valg av varamedlemmer til valgkomiteen har valgkomiteen foreslått et alternativ med 
personlige varamedlemmer i stedet for varamedlemmer i nummerorden. 
 
Valgkomiteen foreslår ikke noen endring i godtgjøring, hverken faste honorar eller 
møtegodtgjørelse. 
 
Jon Einar Høystad  
Godtgjørelse for telefonmøte, for lange møter burde vært godtgjort etter tiden det tar. 500 kr 
er for lite. 
 
Stein Rønjus Hålien 
Felleskjøpet har 750 kr for telefonmøtet. Satsen på 500 kr har stått stille lenge. 
 
Einar Myki 
Telefonsatsen kan gjelde for inntil 2 timer, deretter kan halvdagssats være gjeldende. 
 
 
Hans Amund Braastad takket for seg som RU-leder. 
Ikke kommet forslag på årets kretsutvalg i Innlandet, AU Innlandet foreslår likevel et 
kretsutvalg: Ringsaker med Hans Arne Krogsti. Som belønning får de gavekort på 500 
kroner som de kan handle for hos Bekken og Strøm. 
 
Jon Einar Høystad takket Hans Amund Braastad for en god jobb for RU Innlandet. 
Kandidat til årets tillitsvalgt i region – en kandidat som har jobbet for Nortura langt utover det 
som er forventet. Innlandets kandidat er Hans Amund Braastad. 
 
Bjørn Magnus Tordhol 
Takker for tilliten som ny leder i AU.  
 
Hanne Guåker har sendt en sak ut som hun ønsker diskutert i Au og årsmøteutsendinger. 
Saken sendes ut til årsmøteutsendingene. 
Hanne Guåker takket for tilliten, viktig at vi blir brukt og får innspill. 
 
Pål Grev ønsket så god informasjon som mulig, viktig for å gjøre en god jobb.  
 
Hans Arne Krogsti – takk for utmerkelsen til Ringsaker krets, overraskende og hyggelig. 
 
 


